الأسم: وديان كاطع وشيل الفرطوسي ر قم الهاتف: 07805101067 الإيميل الجامعي: Widyangataa.bio@utq.edu.iq العنوان:

الناصرية اللغات: اللغة العربية

اللغة الإنكليزية

المعلومات الشخصية

المهارات

-ماجستير وراثة جزيئية/جامعة ذي قار/كلية التربية للعلوم الصرفة/قسم علوم الحياة -شهادة التوفل العالمية /معهد اللغات البريطاني -العالمية/ معهد اللغات البريطاني IC3 شهادة الايزو -دورة طرائق تدريس واختبار صلاحية/جامعة ذي قار -منح لقب علمي / جامعة ذي قار /كلية التربية للعلوم الصرفة/قسم علوم الحياة -مسؤول التعليم المستمر/جامعة العين/كلية طب الأسنان -تحويل الجمل إلى اللغة الانكليزية

مهارات أخرى

1-شهادة كفاءة الحاسبات والانكليزي /جامعة ذي قار – مركز الحاسبة الالكترونية 2-شهادات مشاركة في دورات تدريبية/كلية مزايا الأهلية/قسم المختبرات الطبية 3-شهادات مشاركة في ندوات علمية/جامعة العين/كلية طب الأسنان 4-شهادات مشاركة في ندوات علمية/الجامعة الوطنية للعلوم والتكنولوجيا/كلية التقنيات الصحية والطبية 5-شهادات مشاركة في مؤتمر علمي/كلية العلوم/جامعة ذي قار 6-كلية مزايا الأهلية/قسم المختبرات الطبية/(pcr) أمر أداري في ندوات علمية 7-كتاب شكر وتقدير/كلية مزايا الأهلية 8-كتاب شكر وتقدير/ جامعة العين 9-لجان امتحانية للأدوار الثلاث /جامعة مزايا/قسم المختبرات الطبية 10-لجنة امتحانية للدور الاول/كلية طب الأسنان/جامعة العين

التعليم والخبرات

-عقد سابق في صفة مقرر قسم/كلية مزايا الأهلية الجامعة/ المختبرات الطبية -محاضرة في قسم تحليلات المرضية/جامعة ذي قار / كلية العلوم -محاضرة في قسم الطب الحياتي/جامعة ذي قار/كلية الهندسة -محاضرة في قسم البستنة /جامعة ذي قار/ كلية الزراعة -عقد 315 سابق في قسم البستنة/جامعة ذي قار/ كلية الزراعة -عقد سابق في قسم المختبرات الطبية/الجامعة الوطنية للعلوم والتكنولوجيا -عقد سابق في كلية طب الاسنان/جامعة العين

• مهارات الحاسوب: المهارات الأساسية في: مايكروسوفت أوفيس (إكسل، وورد، باور بوينت)

Personal Information

Name:

Widyan gataa

Phone:

+964 780 510 1067

Email:

Widyangataa.bio@utq.edu.iq

Address:

Nasiriyah

Languages:

English (basic)

Arabic(native)

Skill Highlights

- -Master's degree in Molecular Genetics / Thi Qar University / College of Education for Pure Sciences / Department of Life Sciences.
- -TOEFL International Certificate / British Language Institute.
- -ISO IC3 International Certificate / British Language Institute.
- -Teaching Methods and Validity Testing Course / Thi Qar University.
- -Granted an academic title / Thi Qar University / College of Education for Pure Sciences / Department of Life Sciences.
- -Continuing Education Officer/Al Ain University /College of Dentistry.

Education

- •Previous appointment as a lecturer at Mazaya Private College/Department of Medical Laboratories.
- •Lecture at the Department of Clinical Analysis/Thi Qar University/College of Science.
- •Lecture at the Department of Biomedical Engineering/Thi Qar University/College of Engineering.
- •Lecture at the Department of Horticulture/Thi Qar University/College of Agriculture.
- •Previous appointment 315 at the Department of Horticulture/Thi Qar University/College of Agriculture.
- •Previous appointment at the Department of Medical Laboratories/National University of Science and Technology.
- •Previous appointment at the College of Dentistry/Al Ain University.
- •Please note that the translations provided are approximate and may not be 100% accurate.

Other Skill

- 1. Computer Proficiency and English Certificate Thi Qar University, Electronic Computing Center.
- 2. Participation Certificates in Training Courses Mazaya College, Medical Laboratories Department.
- 3. Participation Certificates in Scientific Seminars Al Ain University, College of Dentistry.
- 4. Participation Certificates in Scientific Seminars National University of Science and Technology, College of Health and Medical Technologies.
- 5. Participation Certificate in a Scientific Conference College of Science, Thi Qar University.
- 6. Administrative Order in Scientific Seminars (PCR) Mazaya College, Medical Laboratories Department.
- 7. Letter of Appreciation Mazaya College.
- 8. Letter of Appreciation Al Ain University.

Computer skills

•Basic skills in : Microsoft office(Excel, Word, powerpoint)

Research publishedobbies

- •Title of the research: "Frequency of A2756G mutation in patients with congenital heart defects in Thi Qar province: Journal of College of Education for Pure Science"
- •Title of the research: "Frequency of MTHFR gene polymorphisms in patients with congenital heart defects in Thi Qar province": Journal of College of Education for Pure Science

البحوث المنشورة

البحث الأول/

Ginekologia I poloznictwo المجلة /Evaluation of Some Immunological markers among Women with Recurrent abortion in Thi-Qar Province

البحث الثاني/ تردد الطفرة A2756G لدى مرضى تشوهات القلب الولادية في محافظة ذي قار / مجلة كلية التربية للعلوم الصرفة البحث الثالث/ تردد الطرز الوراثية MTHFR للمصابين بتشوهات القلب الولادية في محافظة ذي قار / مجلة كلية التربية للعلوم الصرفة للجين